
Mötesanteckningar 12 augusti 2020 

 

Styrelsen diskuterade: 

 

 

-Hemsidan och Bladet, uppdateringar på hemsidan sköts kontinuerligt och finns en hel del 

material till nästa nummer av Bladet 

 

-Arbetet med ett nytt skötselråd fortsätter. 

 

-Ekonomin har under året varit god. 

 

-Arbete med en text kring att köpa valp är klar, skall kompletteras med bilder. 

 

-Nytt datum för en Bichonspecial 2021 diskuterades 

 
 


